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UCHWALA Nr 
RADY MIE JSKIE J w LODZI 

z dnia 

stanowisko-ape1 od Rady Ministr6w w sprawie budowy drogi ekspresowej S14 

Na podstawie 5 17 Regulaminu Pracy Rady Miejskiej w todzi, stanowiqcego zalqcznik Nr 7 
do Statutu Miasta Lodzi (Dz. Urz. Woj. Lodzkiego z 2009 r. Nr 347, poz. 2860 oraz z 2014 r. 
poz. 371 8) Rada Miejska w Lodzi 

uchw ala, co nastqpuje: 

5 1. W zwiqzku z decyzjq o uniewainieniu przetargu na budowq drogi ekspresowej 
S14 Rada Miejska w Eodzi zwraca siq do Rady Ministrow z apelem o podjqcie dzialah na 
rzecz mozliwie szybkiej realizacji tej drogi w zakresie zapewniajqcym jej pelnq 
funkcjonalnoSC. Zwracamy uwagq, ze wszczynanie nowego postqpowania i op6inianie 
teminu realizacji moze skutkowad utrudnieniem zabiegow Lodzi o organizacjq wystawy 
EXPO w 2022 roku, a niezaleinie od wystawy brak tej trasy stanowi powainq niedogodnoSC 
dla mieszkancow Eodzi i grnin oSciennych. 

5 2. Rada Miejska w Lodzi wyraia przekonanie, i e  powstanie drogi ekspresowej S-14 
jest niezbqdne dla przyszloSci Lodzi i calej ponad milionowej aglomeracji w centrum Polski 
i Europy. Nasze polozenie daje moiliwoSd rozwoju centrurn logistycznego o skali 
europejskiej, kt6re przyczyni siq do odwrbcenia lokalnych negatywnych trend6w spoleczno- 
gospodarczych i wplynie na przyspieszenie rozwoju nie tylko regionu, ale calego kraju. 
Do realizacji tego celu kluczowe jest zatem kontynuowanie zaplanowanych inwestycji 
drogowych na terenie Lodzkiego Obszaru Metropolitalnego, kt6rych nieodlqcznym 
elementem jest dokonczenie drogi ekspresowej S- 14. 

Rada Miejska w Lodzi pragnie rowniez podkreSlid, ze droga ekspresowa S-14 jest 
integralnq czqSciq lodzkiego wqzla autostradowego, ktbra wraz z autostradami AlIA2 oraz 
drogq ekspresowq S-8 stanowi wahy  element ogdlnopolskiej sieci dr6g ekspresowych 
i autostrad. Zaznaczmy jednak, i e  istniejqca jui sied nie jest wystarczajqca dla obslugi todzi i 
aglomeracji, bowiem jej brak skazuje mieszkahc6w i przedsiqbiorc6w z zachodniej czqSci 
miasta i czqSci gmin oSciennych na przejazd do autostrad sieciq dr6g miejskich generujqc tam 
dodatkowe korki, zaS brak drogi ekspresowej S14 utrudnia tranzyt z cdego kraju po 
istniejqcych autostradach i drogach ekspresowych. 

5 2. Zobowipuje siq Przewodniczqcego Rady Miejskiej w Eodzi do przekazania 
niniejszego apelu Radzie Ministrow oraz Wojewodzie todzkiemu, a takie 
przedstawicielom lodzkich mediow. 

5 3. Uchwala wchodzi w iycie z dniem podjqcia. 

Przewodniczqcy 
Rady Miejskiej w Lodzi 

Proj ektodawcami sq radni Rady Miej skiej w Eodzi: 
Tomasz Kacprzak 



Uzasadnienie 

Decyzja Ministerstwa Infiastruktury i Budownictwa o uniewainieniu przetargu na 
budowe drogi ekspresowej S 14 wywolala niepokoj lodzian i mieszkahc6w gmin oiciennych. 
Wedlug pojawiajqcych siq analiz skutkiem jej moze by6 opoinienia a nawet rezygnacja z 
realizacji tej koniecznej dla Lodzi i calej aglomeracji inwestycji. W zwiqzku z tym 
projektodawczy uwaiajq za wlaiciwe zajqcie przez Radq Miejska w Lodzi stanowiska 
zwracajqcego uwage Prezesa Rady Ministrow i Ministra Infiastruktury i Budownictwa na 
wage budowy tej drogi dla mieszka15c6w Lodzi i calej aglomeracji, a takze calego kraju. 
NaleQ tez pamiqtab, ze jui wczeiniej, gdy zachodzila potrzeba wskazania korzyici z 
realizacji inwestycji Rada Miejska w Lodzi zajmowala stanowisko w sprawie realizacji drogi 
ekspresowej S 14 w postaci uchwaly nr LEU1 24411 3 Rady Miejskiej w Lodzi z dnia 27 marca 
20 13 r. stanowiska - apelu do Ministra Transportu, Budownictwa i Gospodarki Morskiej w sprawie 
poparcia dla realizacji drogi ekspresowej S-14 od drogi krajowej nr 1 w miejscowo5ci Stowik do 
wqzta ,,Lublinek". 


